

Being Fearless

Furchtlos sein



We all have fears of one type or another. You can't avoid fear, or ignore it, or turn your back on it.

Wir alle müssen uns mit den verschiedensten Ängsten useinander setzen. Du kannst nicht der Angst ausweichen, sie ignorierst oder ihr den Rücken zukehrst.



The key is to look straight at all the things we're afraid of and ask God to deal with all of the aspects of whatever it is that is making us afraid.

Der Schlüssel zu Furchtlosigkeit ist, alle Dinge, vor denen wir Angst haben, direkt ins Gesicht zu sehen und müssen Gott bitten, sich mit allen Aspekten dessen zu befassen, was uns Angst macht.



God is greater than all of the scary things we have to face. "You aren't in this alone," He says. "Take My hand. We'll make it through this together."

Gott größer ist als all die beängstigenden Dinge, denen wir uns stellen müssen. „Du stehst nicht allein da“, versichert Er uns. „Nimm meine Hand. Gemeinsam werden wir es schaffen!“

Scary things are not so scary when we face them with faith. Faith is what makes us fearless!

Wenn wir beängstigenden Dinge mit Glauben begegnen sind sie nicht mehr so beängstigend. Der Glaube ist es, der uns furchtlos macht!



www.freekidstories.org

Image 1: public domain

Image 2: Image designed by lookstudio via Freepik

Image 3: From Treasure Attic: Forever Friend, © Aurora Productions

Image 4: public domain

Image 5: public domain

Text adapted from Activated magazine. Used by permission.

